
Vážení čtenáři,  

v následujících řádcích bych vám rád představil několik 
důvodů, proč byste měli v nadcházejících volbách do SKAS 
MFF volit – a především proč byste měli volit právě mě. 
Nejprve mi však dovolte vám poděkovat, za to, že jste moje 
volební teze vůbec otevřeli. Nedělám si žádné iluze o tom, 
jak jsou tyto volby každoročně populární (ostatně účast 
mluví za vše), a proto si velice vážím vaší ochoty strávit pár 
okamžiků čtením a porovnáváním jednotlivých kandidátů. 

Nyní když máme ty oficiality stranou, tak se můžeme vrhnout na věc (budu se snažit být stručný). Pro 
některé z vás byl možná úvod příliš vážný, úřední a nudný – a tudíž byste to už nejraději zavřeli. Já 
s vámi naprosto souhlasím, takže to pojďme trochu rozbít. 

Co si budeme nalhávat, volby do SKASu většinu studentů moc nezajímají a pouze neustále 
opakovaným připomínáním se vedení podaří některé z nás (někdy dokonce až 18 %) dokopat k tomu, 
aby odvolili. Ono je to svým způsobem logické – co ten SKAS vlastně dělá? No, řekněme, že toho 
nedělá moc, protože poměr v senátu je 9 ku 16 (16 zaměstnanců školy), každopádně i tak není úplně 
k ničemu. Pokud řadový student chce vzbudit debatu o nějakém problému nebo dosáhnout nějaké 
konkrétní změny, největší šanci na úspěch má vždy prostřednictvím SKASu. Jeho členové jsou tedy 
„oficiálními prostředníky“ mezi studenty a vedením fakulty.  

A teď se dostáváme k tomu, proč byste měli volit zrovna mě. Přijde mi, že ten úplně nejzákladnější 
důvod je fakt, že to mám chuť dělat a věnovat tomu svůj volný čas. Skutečné „volební teze“ jsou mírně 
řečeno k ničemu – stejně si tam každý dává takové ty obecné kecy. Z mého pohledu je hlavní ochota 
se tomu senátu opravdu věnovat a nevybodnout se na to po 2 týdnech. Smutným příkladem v tomhle 
je například senátorka zvolená minulý rok za matematickou sekci, která slibovala zvýšení podpory 
doktorandů a lepší informování o činnosti SKASu. No bohužel o prvním bodu jsem od té doby neslyšel 
a poslední „oficiální“ informace o činnosti SKASu je na MFF discordu s datem 25.9.2024. Tím nechci ji, 
ani nikoho jiného urazit – ale je to velká škoda, protože takhle potom lidé mají pocit, že SKAS opravdu 
nic nedělá. 

Pokud jde o mě, tak jsem kandidoval neúspěšně už minulý rok, zároveň mě politika jako taková 
vždycky bavila a posledního půl roku se v ní i aktivně angažuji. Tohle všechno vidím jako záruku toho, 
že budu pro vás ve SKASu přínosem. Mimo to mám sen – udělat na Matfyzu reformu seznamováku, 
takže pokud jste na něm byli a přišel vám na nic (tak jako mně), můžeme s tím společně něco udělat;) 
(třeba se nám nakonec podaří něco ve stylu zaČVUTění). 

Děkuju vám, že jste to dočetli až sem – jste zlatíčka <3 Pokud se k tomu navíc rozhodnete dát mi svůj 
hlas, budu vám velmi vděčný a věřím, že vaši důvěru nezklamu. Bohužel jsem momentálně do konce 
semestru v Barceloně na Erasmu, ale pokud byste se někdo chtěli sejít, popovídat, zajít na pivko nebo 
si něco zahrát (nepohrdnu sportem ani deskovkou), tak klidně dejte vědět a domluvíme se;) 

Kdyžtak mi hoďte follow na insta, dík;) 

https://www.instagram.com/martin_sada_/ 

Zatím čau.  

Martin 

https://www.instagram.com/martin_sada_/

